
FAU-referat 17. november 2020 

 

Sted: Zoom 

Til stede: Anette Gerda Rønhovde, Pål Ellingsen, Johanne Lie, Hilde Brenne, Roar Brekke, 

Øyvind Skauge, Synne Selvik, Marte Oppedal Berge, Kai Stolz, Knut Gunnar Sætre, Sigrun 

Johannessen, Hanne Magrethe Kindt-Lien, Mailen Nybø, Anette Undheim, Vigdis Berg, 

Marthe Finstadsveen (referent) 

 

1. Orientering fra skolen ved rektor 

a. Gymsal: hele garderobe er revet, nye rør og gulv er på plass. Ribbevegger på 

en side. Det blir ny scene i gymsalen. Tidligste prognose for ferdigstillelse er 

januar 2021. 

b. Anbudsrunde i gang på Graven, tidligst entreprenør i gang i februar. 

Skoleledelsen er på ift. å bli koblet på samarbeid på dette arbeidet. 

c. Skolen er full ift. klasserom, skoleledelsen har bedt om status som “full”, dette 

gjelder inkludert Eventyrskogen. Å flytte skolegrensene og avlastningslokaler 

er spilt inn. 

d. Gymsal-avløsning FAMO-hallen, Vikinghallen 

e. Skolemelk. Skolen har vært i kontakt med andre skoler, og hørt på løsninger. 

Vurdert saken ift. smittevern, bundet ressurser ift utdeling av melk, og 

ressurser ift. vask og resirkulering, derfor har skolen valgt å fortsette uten 

skolemelk enn så lenge. 

f. Julegudstjeneste avlyses. Hele skolen skulle vært i Mariakirken. Mht 

smittevern og kohorter, i tillegg til at alternativt tilbud skal være fullgodt, av 

disse grunner avlyses julegudstjeneste. 

g. Husk at elevene selv må ta med pennal. For elevene som har dette, husk 

oppladet Chromebook (skolen har ikke ekstra til utlån).  

h. Spørsmål om mobil på skolen. Elevene har ikke mobil i skoletiden. Det er 

gjort enkelte unntak på mellomtrinnet når mobilene er brukt i undervisningen. 

Obs på bussturer til gym.  

 

2. Skolefotografering. FAU får henvendelser på tilbud av skolefotografer, bør FAU  

vurdere/sammenligne priser. Skolen er tilfreds med samarbeidet med nåværende 

skolefotograf. FAU ønsker å fortsette avtalen med eksisterende skolefotograf. 

 

3. Erfaringer fra digitale foreldremøter med Barnevakten. 

a. Foreldremøtet 1.-3. trinn. 16 deltakere, 7 til sist.  

b. Foreldremøtet 4.-7. trinn. 35-40 deltakere, over 30 som deltok til sist. 

c. Kanskje litt langt møte som digitalt. Jevnt over greit, funket fint med 

chatfunksjonen til innspill.  

d. 5. klasse skal holde digitalt, foreldrestyrt foreldremøtet om videre drøftinger 

om aldersgrenser, osv. for apper og spill. 

 

4. Natteravning. FAU Krohnengen er invitert til oppstartsmøte “Natteravnprosjektet i 

Bergenhus” 

a. Bakgrunn: Voksne som har som oppgave å være til stede, og evt. snakke 

med barn og unge, i bymiljøet. Sekundæroppgave å skape trygghet gjennom 

å være til stede og i å hindre uheldige ting i å skje. Skal ikke aktivt gripe inn, 



men kan samarbeide med politiet om å melde fra. Samarbeid med politiet om 

hvor det vil være relevant å ha faste rutiner, der man vet det er aktivitet. 

b. Rekruttere foreldre fra Rothaugen ungdomsskole og 7. klasse (Nordnes, 

Christie Krybbe, Møhlenpris og Krohnengen) til å gå ruter utenom sentrum 

(profesjonelle i sentrum). Ordning fra 1. april til 31. oktober, utenom 

fellesferien. Natt til lørdag og søndag, pluss høytider (som 16. mai). Politi med 

styringsgruppe for Natteravnprosjektet legger opp en skreddersydd rute for 

hver helg (f.eks. hvis russetreff).  

c. Foresatte til elever i 7. klasse og ungdomsskole blir tildelt 2 vakter pr sesong. 

Kan være utfordrende å få alle foreldre til å stille, vil kreve en del av 

koordinering for å sikre folk til vakten. 

d. Koordinering må sikres i en styringsgruppe ved FAU; vaktlister, utstyr, betjene 

base i helgene osv., FAU-representanter for 6. og 7. trinn fra barneskolen og 

FAU fra Rothaugen vil utgjøre styringsgruppe.  

e. Oppstart høst 2021. 

f. Drøftinger i FAU:  

i. Generelt positiv holdning om at Krohnengen skal kunne bidra til 

Natteravnprosjektet. 

ii. Utfordringer i rekrutteringer/dekke vakter, urealistisk at 100 % dekker 

vaktene som er tildelt. Mulig å ha mindre skala i  

iii. Mye koordineringsarbeid for styringsgruppen (hvor FAU-

representanter vil delta) 

iv. Viktig med forankring i politiet, viktig formål.  

v. Konsekvenser for rekruttering av FAU-representanter til 6. og 7. trinn? 

vi. Hvordan har dette latt seg gjøre i andre bydeler? Viktig å hente inn 

erfaringer. 

g. Avstemning: Flertall for at FAU Krohnengen fortsetter prosessen med 

natteravnprosjektet. 

h. Representant til prosjektgruppen: Hanne Margrethe (6. trinn). Runde med 

trinnkontakter fra 6. trinn.  

 

5. Gjennomføring av trafikkaksjon er godt i gang. Utdeling av reflekser på 

trafikkaksjonens første dag. Mangler noen vakter på 1., 6. og 7. trinn. 

 

6. Planlegging av julemarked/innsamling. Oppmerksomhet omkring vennskapsskolen 

og digital innsamling. Avventer svar fra Afghanistankomiteen. Det etterspørres info til 

foreldrene om årets “julemarked”, det er flere som har etterspurt dette.  

 

7. Eventuelt 

a. Spørsmål fra FAU-representanter til skolen. Spørsmål om hvordan lærerne 

har det i koronasituasjonen nå, krevende situasjon, tett på, ift. smitte, mv. 

Forståelse for lav terskel ift. sykdom. Skoleledelsen er opptatt av å ivareta 

lærerne i denne situasjonen. Utfordring å få tak i vikarer for tiden. Lærernes 

forberedelsestid, mv., skjer digitalt, slik at lærerne kan jobbe hjemmefra.  

b. Spørsmål fra FAU-representanter til skolen om tøy på avveie. Nå som 

foreldrene ikke kan komme inn i skolebygningen. Rektor tar dette tilbake til 

lærergruppen for å få innspill på hvordan gjenglemt tøy kan finne tilbake til 

eier. 



c. Tentativt FAU-møte 8. desember holdes åpen, hensiktsmessig å avholde 

møtet for å høre status hvis skolen er på rødt nivå.  


